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گفـــتوگـــو

  منکر جنگ تمام عیار  
ایران و لهستان نیستیم

والیبال  جهانی  فدراسیون  تسنیم: 
همچنان تحت تاثیر دیدارهای جذاب تیم 
ایران و لهستان قرار دارد. صفحه اجتماعی 
فدراسیون جهانی والیبال با انتشار ویدئویی 
از دیدار تیم های ملی ایران و لهستان، جدال 
این دو تیم را همواره تماشایی عنوان کرد. 
فدراسیون جهانی والیبال در این مورد 
نوشت: تیم ملی ایران، شروع کندی در 
لیگ ملت های 2022 داشت ولی بازی های 
بزرگی را برد تا به مرحله نهایی و جمع 8 
تیم برتر رسید. در ادامه این مطلب آمده 
است: ما هرگز منکر یک جنگ تمام عیار 
بین دیدار ایران و لهستان نیستیم. تیم ملی 
ایران در مرحله گروهی لیگ ملت های 2022، 
لهستان را 3 بر 2 شکست داد ولی در مرحله 
یک چهارم نهایی 3 بر 2 مغلوب این تیم شد. 

»الهام فرهمند«، بازیکن اصفهانی تیم فوتبال 
بانوان ذوب آهن در خصوص تصمیم مدیران این 

باشگاه و انحلال این تیم صحبت کرد. 
  در تصمیمی عجیب تیم فوتبال زنان 

ذوب آهن منحل شد! نظرتان چیست؟
به نظر من همه این اتفاقات به نگاه مدیران 
این باشگاه نسبت به فوتبال زنان برمی گردد. 
از همان ابتدای فصل گذشته، صحبت از عدم 
تیمداری در بخش زنان مطرح می شد، اما 
در پاسخ به اعتراضاتمان، به نبود امکانات و 
اینکه اگر مشکلی دارید اهمیتی ندارد و تیم 
را منحل می کنیم، مواجه می شدیم. از همان 
ابتدا نگرش درستی درمورد تیم زنان وجود 
نداشت و به دنبال انحلال تیم بودند. از مدیران و 
باشگاهی که این نگرش را دارند، انتظار همراهی 
و تیمداری را نمی شود، داشت. با توجه به 
عقبه ای که وجود داشت، انحلال »ذوب آهن« 

شوکه کننده نبود! 
  گفته می شود یکی از دلایل موضوع 

بومی گزینی و موازی کاری است. 
در فوتبال حرفه ای و سوپرلیگ، بومی و 
ندارد؛  معنی  بازیکنان  غیربومی بودن 
همان طورکه در فوتبال مردان اهمیت ندارد، 
بازیکن تیم فوتبال ذوب آهن حتما اصفهانی 
باشد و با توجه به نیاز مربی و حضور قدرتمندتر، 
باشگاه بازیکنان مدنظر را جذب می کند. تعداد 
نفراتی که توسط مدیرعامل باشگاه ذوب آهن 
اعلام شد اصلا صحت ندارد. ذوب آهن از نظر 
مالی توان جذب -۱0 ۱۵ نفر بازیکن غیربومی 
را ندارد چه از نظر قرارداد مالی و چه از نظر 
امکانات و شرایط خوابگاهی. بومی گزینی یک 
بهانه خنده دار است ذوب آهن از نظر بودجه ای و 
مبلغی که با بازیکنان قرارداد می بندد در حدی 
نیست که با بازیکنان بومی حال حاضر استان 
قرارداد ببندد. در حالی صحبت از بومی گزینی 
است که هیچ برنامه ریزی اصولی در این باشگاه 

نیست. 
  فکر می کنید نتیجه نگرفتن در فصل 

گذشته در انحلال تیم موثر بوده است؟
چیزی که درمورد باشگاه ذوب آهن عجیب 
است، اینکه باشگاه هزینه نمی کند، اما انتظار 
نتیجه گیری فوق العاده دارد. زمانی که باشگاه 
هزینه نمی کند، مشخصا نمی تواند بازیکن 
خوب جذب کند و نتیجه دلخواه و مطلوب 
کسب نمی شود. هزینه ای که باشگاه ذوب آهن 
برای تیم فوتبال زنان در لیگ گذشته داشت، 
حتی از تیم هایی که در جدول پایین تر از 
ذوب آهن بودند خیلی کمتر بود، درصورتی که 
تیم ذوب آهن با تیم هایی که قوی بسته شده 
بودند، نتیجه های عالی گرفت؛ برای مثال با 
تیم های سپاهان و شهرداری سیرجان به تساوی 
رسیدیم و با نتیجه دو بر یک، بازی را به بم واگذار 
کردیم. مجموعه قراردادهای تیم های سپاهان، 
شهرداری سیرجان و بم حداقل چهار برابر تیم 
ما بود. به نظر من جایگاه ذوب آهن در لیگ با 
توجه به شرایط تیم جایگاهی عالی بوده است.  

خارجازمستطیلسبز

 الهام فرهمند: 
 انحلال 

 »ذوب آهن« 
شوکه کننده نبود!

خبــــــر
 فرگوسن، مشاور 

مدیر اجرایی »یونایتد« شد
سرالکس فرگوسن که در طول 26 سال 
و نیمی که هدایت شیاطین سرخ را برعهده 
داشت، این تیم را به 38 جام قهرمانی مختلف 
از جمله دو قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا 
رساند، پس از بازنشستگی اش در سال 20۱3 
به عنوان سفیر باشگاه منچستریونایتد مشغول 
به کار شد اما حالا خبر می رسد که او پستی 
جدید در این باشگاه گرفته است. براساس 
گزارش نشریه »دیلی میل« انگلیس؛ ریچارد 
آرنولد، مدیر اجرایی باشگاه منچستریونایتد، 
به عنوان  را  ساله   80 فرگوسن  سرالکس 
مشاور خود منصوب کرده است تا در موارد 
مختلف از مشاوره های او استفاده کند. در 
کنار سرالکس، جان مورتو )مدیر ورزشی 
تیم فوتبال منچستریونایتد(،  دیوید گیل 
)مدیر اجرایی پیشین باشگاه و عضو فعلی 
هیات مدیره باشگاه( و برایان رابسون )کاپیتان 
افسانه ای شیاطین سرخ( نیز به آرنولد مشاوره 

خواهند داد. 

وضعیت به هم ریخته فوتبال! 

پیشکسوت فوتبال کشورمان اعتقاد دارد، با فضای حاکم 
بر فوتبال ایران مهدی تاج نباید مسئولیت اداره فدراسیون 
را برعهده بگیرد. غلامحسین پیروانی درباره ابقای دراگان 
اسکوچیچ در سمت سرمربیگری تیم ملی اظهارداشت: اگر 
اسکوچیچ را نمی خواستند از ابتدا او را برکنار می کردند. هر 
فردی برای خودش شخصیت و آبرویی دارد. اسکوچیچ دیگر بین 
بازیکنان اعتباری ندارد، چرا که برای او شخصیت قائل نشدیم. 
وی با اشاره به ثبت نام برخی افراد برای ریاست فدراسیون فوتبال 

تصریح کرد: مانده ام درباره فدراسیون چه چیزی بگویم. چرا 
ریاست برای برخی ها مهم است؟ مهدی تاج شخصیت انقلابی 
دارد و نباید دوباره کاندیدا می شد. متأسفانه موج منفی علیه او 
در فوتبال و فضای مجازی وجود دارد و او بهتر است به جای تلاش 
برای حضور دوباره در فدراسیون دنبال حفظ آبرویش باشد. 
سرمربی پیشین تیم فوتبال امید کشورمان همچنین یادآورشد: 
اینطور به ریاست فدراسیون رسیدن دو ریال هم نمی ارزد! اگر 
به تاج میلیون ها تومان هم بدهند، نباید ریاست فدراسیون را 

قبول کند. مطمئن باشید با عدم سازندگی در رده های نوجوانان، 
جوانان و امید به زمین می خوریم. پیشکسوت فوتبال ایران در 
پاسخ به اینکه »با تیم فعلی و تدارکی که صورت گرفته است، 
امیدی به موفقیت تیم ملی در جام جهانی است؟«، اظهارکرد: 
شاید اتفاقی مثل بازی با استرالیا برای صعود به جام جهانی 
اتفاق بیفتد، وگرنه به لحاظ فوتبالی از سه تیم هم گروه مان عقب 
هستیم. اسکوچیچ با این شرایط چه تاکتیکی می خواهد به 
بازیکنان ارائه کند؟ ما فوتبالی بیمار داریم که حالش اصلا خوب 
نیست. امیدوارم خدا به ما در جام جهانی کمک کند. پیروانی 
خاطرنشان کرد: من مدرسه فوتبال دارم ولی در این فوتبال 
حضور ندارم، چون وضع خیلی خراب است. فوتبالی که در آن 

مدام درباره دلالی صحبت می شود، ارزشی ندارد. 

غلامحسین پیروانی:

فوتبالی بیمار داریم که حالش خوب نیست

 محمد رویانیان: 

پرونده »ویلموتس« هیچ توجیهی ندارد
مدیرعامل اسبق پرسپولیس در خصوص صدور حکم 
انضباطی پرونده »ویلموتس« عنوان کرد: عده ای وانمود 
می کنند در پرونده تخفیف داده شد و به 3 میلیون یورو کاهش 

یافته است! این یک شکست است و پیروزی نیست. 
  انتخابات فدراسیون

محمد رویانیان در گفت وگو با »ایلنا«، در مورد برگزاری 
انتخابات فدراسیون فوتبال و آخرین شرایط کاندیداها 
اظهارداشت: شرایط این انتخابات مثل همیشه است! در 
مورد ردصلاحیت شدگان یک مشکلی است. همان طوری 
به راحتی که نمی توان ردصلاحیت کرد. باید شرایط عمومی و 
خصوصی مشخصی باشد تا جای ممکن و غیرمحرمانه دلایل 
ردصلاحیت ها را بگویند. به هرحال نفرات ثبت نام کننده در 
فوتبال و کشور شناخته شده هستند. مثلا بگویند به دلیل 
نواقص مدارک نتوانستند تایید صلاحیت شوند. با توجه به تایید 
صلاحیت 3 کاندید و مشخص بودن رزومه آنها، حرف جدیدی 

نمی شود، زد و باید گفت همه چیز به روال گذشته است. 
  ویلموتس

وی در خصوص صدور حکم انضباطی پرونده ویلموتس 

عنوان کرد: عده ای وانمود می کنند در پرونده تخفیف داده 
شد و به 3 میلیون یورو کاهش یافته است! این یک شکست 

است و پیروزی نیست. به هرحال شکستی است که از 
غیراصولی  نادرست،  غیرحرفه ای،  قرارداد  طریق 
است.  بدی  اتفاق  اتفاق،  این  است.  شده  ما   نصیب 

  ژوزه
مدیرعامل سابق پرسپولیس در پاسخ به این سوال که به 

مدیریت وی هم بابت پرونده سرمربی پرتغالی این تیم 
انتقاد وارد است، تصریح کرد: سر قرارداد مانوئل.
ژوزه، هفت سال ما را زیرسوال بردند تمام کارهای 
مثبت ما را نادیده گرفتند ولی من دفاع خاصی 
نکردم. به هر کار اشتباهی بود که اتفاق افتاد. البته 
ژوزه انتخاب من نبود. بلکه در یک پروسه درست، 
یک فرد اشتباهی در دوره بنده انتخاب شد. در 
فرآیند انتخاب او، 2۱ نفر از پیشکسوتان در جلسه 
چند ساعته از بین 4 گزینه شادروان »متسو«، 

»کالدرون«، گزینه ایرانی و آقای »ژوزه« به اتفاق 
آقایان سرمربی پرتغالی را انتخاب کردند. این افراد 

از پیشکسوتان موثر باشگاه بودند. هر چند ژوزه رزومه خوبی 
داشت و با ۱2 قهرمانی به ایران آمده بود، اما اینجا نتوانست 
کار کند و اختلافی با کی روش داشتند. به گذشته کاری ندارم 
و از این موضوع دفاع نمی کنم و اشتباه بود. از آدم های حرفه ای 
در سازمان رسمی فوتبال ایران این اشتباه پذیرفته نیست. 
همین طور اثرات مخربی که به فوتبال و مدیریت آن آسیب زد. 
من راجع به فرد خاصی صحبت نمی کنم. آقای تاج در 
این فوتبال زحمت کشید اما به وجهه او آسیب وارد 
شد. پرونده ویلموتس به فوتبال ایران آسیب وارد 

کرد و این مساله توجیهی ندارد. 
  رابطه یحیی و مدیران 

پیرامون  گمانه زنی ها  درباره  وی 
خوب نبودن رابطـــه یحیـــــی 
گل محمدی با مدیران پرسپولیس 
گفت: آقای یحیی گل محمدی 
مربی خوب،  ارزشمند، مجرب و 
توانمند است. در این میان باید 
همه دست به دست هم بدهند که 
کار خوب پیش برود. ناراحتی های 
سال قبل به پرسپولیس ضربه زد 
و قهرمانی را از تیم گرفت. نباید این 
گلایه ها آثار منفی داشته باشد و باید 

به هم کمک کنند. 

وضعیت فوتبال ما خیلی به هم ریخته است، هیچ اصول و 
چهارچوبی در این فدراسیون نیست. مشخص نشد چرا رئیس 
قبلی فدراسیون را برکنار کردند و اعضای هیات رئیسه چنین 
تصمیمی گرفته اند. هیچ توضیحی در این باره داده نشد و الان 
هم که برخی افراد برای ریاست فدراسیون فوتبال ثبت نام 
کرده اند مشخص نشد بر چه مبنایی این افراد ردصلاحیت 
شده اند. درواقع تأیید و ردصلاحیت ها هم مشخص نیست. در 
بین نفراتی که برای ریاست فدراسیون فوتبال نامزد شده اند 
من واعظ آشتیانی را فردی شایسته می دانستم. او فردی 
قوی بود اما همان طور که گفتم نمی دانم بر چه مبنایی او را 
ردصلاحیت کرده اند. ما به عنوان اهالی فوتبال تصمیم گیرنده 
نیستیم و تصمیمات فوتبالی بیرون از این مجموعه گرفته 
می شود. الان موضوع مهدی تاج و اتفاقاتی که در قرارداد 
ویلموتس رخ داد را همه می دانند اما او این بار هم برای ریاست 
فدراسیون اقدام کرده است. در حالی که همه ما می دانیم 
ویلموتس بسیار ضعیف عمل کرد و هزینه سنگینی را به 
فدراسیون فوتبال و بیت المال متحمل کرد. مسائل گفتنی 
در فوتبال بسیار زیاد است اما چون ما تصمیم گیرنده نیستیم 
ترجیح می دهم نظر ندهم. بعداز اینکه تیم ملی با اسکوچیچ 
به جام جهانی راه پیدا کرد؛ مشخص نیست به یکباره چه 
اتفاقی  افتاد که تصمیم به تغییر سرمربی می گیرند، بحث 
حضور کی روش یا مربی ایرانی در تیم ملی مطرح می شود. این 
مسائل نشان می دهد فوتبال ما در مسیر درست خودش قرار 
نگرفته و اتفاقات حرفه ای و فنی نیست. ما هم نمی توانیم در 
مورد ریاست فدراسیون فوتبال نظر بدهیم چرا که اظهارات 
ما ملاک نیست. من تنها امیدوارم کسی ریاست فدراسیون 
را برعهده بگیرد که دلش برای فوتبال ایران بسوزد و تنها به 
فکر منافع خودش نباشد. در چنین شرایطی تنها فوتبال 
ضربه می خورد و اعتبارش را در عرصه بین المللی از دست 
می دهد. همان طور که الان این اتفاق رخ داده است. با توجه 
به بدهی های زیاد، تغییرات پی درپی روی ما حساب باز 
نمی کنند. در هیچ کجای دنیا شاهد چنین اتفاقاتی نیستیم و 
مسائل غیرقابل پیش بینی رخ می دهد که از توان اهالی فوتبال 
خارج است. افرادی که برای فوتبال تصمیم می گیرند ناشناس 
هستند. قطعا باید کسی هدایت فدراسیون را برعهده بگیرد 
که تجربه کاری و کارنامه خوب داشته باشد و حتی معتقدم بر 
خلاف اصول فیفا، با سیاسیون هم ارتباط داشته باشد چرا که 
اگر این ارتباط وجود نداشته باشد در بحث بودجه و برگزاری 
بازی های تدارکاتی دچار مشکل می شود. این یک واقعیت 
است که خیلی از اتفاقات با رابطه حل و فصل می شود. فوتبال 
ما مسیر درستی را بعد از انتخابات طی نکرد، به یکباره رئیس 
فدراسیون را برکنار کرده اند، اعضای هیات رئیسه خودشان 
با خودشان درگیر هستند، فدراسیونی که الان رئیس ندارد 
طبیعی است که بازی های تدارکاتی مناسبی هم نداشته باشد. 
در حال حاضر در تیم ملی اختلاف و دودستگی بین بازیکنان 
به وجود آمده است و هیچکدام از این مسائل برای تیمی که در 

آستانه حضور در جام جهانی است، مناسب نیست. 

فوتبـــالداخلـــی
ایسنا: مانوئل فرناندز ابراز امیدواری کرد که در اولین فصل 
حضورش در سپاهان هر 2 عنوان قهرمانی در ایران را کسب 
کند. مانوئل فرناندز که مدتی در سوپرلیگ برای بشیکتاش و 
کایسری اسپور بازی می کرد به باشگاه سپاهان ایران منتقل شد. 
ستاره پرتغالی که یک هفته است با تیم ایرانی تمرین می کند 
و اردوی پیش فصل جدید خود را در مجموعه ورزشی کوجائلی 
ادیس سپری می کند، به صحبت درباره حضور در سپاهان و بازی 
در لیگ ترکیه پرداخت. مانوئل فرناندز با بیان اینکه هدفش در 
این فصل با سپاهان قهرمانی است، گفت: یک هفته است که 
این جا هستم. باشگاه ما پارسال سوم شد، سپاهان باشگاه بزرگی 
است. البته هدف ما امسال قهرمانی در لیگ و جام حذفی است. 
این بازیکن درباره روزهایی که در بشیکتاش سپری کرده است، 
افزود: من با هواداران بشیکتاش احساس خوبی دارم. این جا خانه 
دوم من است.  من همان چیزهایی را که در بنفیکا تجربه کردم 
در بشیکتاش هم تجربه کردم. بشیکتاش مثل قلب من است، 
مثل زندگی من. زندگی دوم من. من هرگز نمی توانم بازی با 
فنرباغچه را که در لیگ توانستیم 3 بر 2 آنها را شکست دهیم 

فراموش کنم.  

   سرمربی آبی اناری ها ابراز امیدواری کرد که دوران مسی 
در این باشگاه به پایان نرسیده باشد و او دوباره به تیم برگردد. 
مسی بعداز دو دهه حضور در بارسلونا مجبور شد که این تیم 
را ترک کند. این فوق ستاره آرژانتینی با عقد قراردادی دو 
ساله راهی پاری سن ژرمن شده است اما این انتقال نتوانست 
پاری سن ژرمن را به قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا برساند و 
بارسلونا هم فصل خوبی را در غیاب مسی پشت سر نگذاشت. 
از یکطرف عملکرد ناامیدکننده پاری سن ژرمن با مسی و از 
طرف دیگر فصل بدون جام آبی اناری ها باعث شده است تا 
زمزمه بازگشت این بازیکن به آبی اناری ها قوت بگیرد. سرمربی 
بارسلونا به صراحت اعلام کرد که دوست دارد مسی باردیگر 
پیراهن این تیم را بر تن کند. او گفت: امیدوارم که دوران مسی 
در بارسلونا به پایان نرسیده باشد. مسی شایسته فرصت دوم 
در بارسلوناست. امیدوارم که او به بارسلونا برگردد. از من سوال 
می کنند که آیا دوست دارم مسی به بارسلونا برگردد؟ پاسخ من 
بله است. البته این برای فصل بعد است چرا که بازگشت مسی 

در تابستان سالجاری ممکن نیست. 

                  یک میلیون یورو
نام گوستاوو واگنین، هافبک برزیلی تیم یونیورسیتاتئا 
کرایووا رومانی به عنوان یکی از خریدهای جدید خارجی 
قربان بردیف برای تراکتور مطرح می شود. ارزش این 

بازیکن 30 ساله برزیلی یک میلیون یورو است! 

            تفاهمنامه  
تفاهمنامه همکاری مشترک بین »سازمان منطقه آزاد 
قشم« و »باشگاه فرهنگی ورزشی استقلال« در محل 
دبیرخانه شورایعالی با موضوع ساخت کمپ برای تیم 

استقلال در جزیره قشم  به امضا رسید.

                           تمرین 
پرسپولیس از دوره بدنسازی سفت و سخت پیش فصل 
خارج شده اما همچنان کارهای فیزیکی بخشی از تمرینات 
روزانه شاگردان یحیی گل محمدی هستند.  بازیکنان 

با توپ بدنسازی در حال انجام تمرینات مختلف بودند.

ت
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بیــنالمــلل

 مطالبه اهالی فوتبال و بهارستان 

برخورد    با  مسببان   وضع   موجود! 

آرمان ملی: صدور رأی پرونده »ویلموتس« در این روزها با 
مطالبه گری اهالی فوتبال در خصوص برخورد با مسببان این 

پرونده و به خصوص »مهدی تاج« همراه شده است. 
  روشن 

حسن روشن، پیشکسوت فوتبال ایران با اشاره به رأی پرونده 
ویلموتس اظهارکرد: در شرایطی که در ایران مردم هر ماه 
منتظر یارانه 4۵ هزارتومانی هستند، قرار است به یک مربی که 
تنها چندماه کار کرد و نتایج ضعیفی با تیم ملی فوتبال گرفت 
بالای ۱۵0 میلیارد بدهند. مردم با یارانه 4۵ هزارتومانی فقط 
می توانند چند عدد نان سنگک بخرند. فکر می کنم پولی که 
قرار است به ویلموتس بدهند یارانه چند میلیون ایرانی می شود. 
کی روش هم همین کار را با فدراسیون کرد و چون راهش را یاد 
گرفته بود خیلی پول گرفت. ما مربیانی به ایران آوردیم که 
بیکار بودند و به خاطر ما میلیارد شدند. روشن گفت: مهدی 
تاج با ویلموتس قرارداد بست، ولی باید دید چه افراد دیگری 
در قرارداد این مربی نقش داشتند. اگر تاج مسئول اصلی این 
قرارداد باشد و می خواهد دوباره رئیس فدراسیون شود، پرونده 
ویلموتس را به او بدهند و بگویند »آن را حل کن.« اگر تاج، 
ویلموتس را آورده باشد و دیگران نقشی نداشته باشند، خود او 

باید تاوانش را بدهد. 
  فنونی زاده

مهدی فنونی زاده، پیشکسوت فوتبال ایران درباره اعلام رأی 
پرونده »مارک ویلموتس« اظهارداشت: در جریان کلیات پرونده 
ویلموتس نبودیم، اما نهادهای نظارتی، بازرسی کل کشور و 
دیوان محاسبات باید ورود و موضوع را پیگیری کنند. پیش از 

این صدور رأی، دو میلیون یورو به او پرداخت کرده بودیم و با 
این رأی مجموع پرداختی ها به بالای ۵ میلیون یورو می رسد 
و باید از پول بیت المال هزینه شود. به مبلغ اعلام شده، سود 
سالانه ۵ درصد هم اضافه می شود. دبیرکل وقت فدراسیون، 
رئیس و هیات رئیسه و افرادی که پای قرارداد ویلموتس را 
امضا کردند، باید پاسخگو باشند. این افراد طبق قانون باید 

پاسخگو باشند.
  نماینده مجلس

احسان قاضی زاده هاشمی، عضو فراکسیون ورزش مجلس 
شورای اسلامی درباره پیگیری های قضائی پرونده مارک 
ویلموتس گفت: موضوع پرونده »ویلموتس« قبلا در دستور 
کار مجلس قرار گرفت و اواخر مجلس دهم و در مجلس یازدهم 
پیگیری شد. آن زمان با پیگیری های که مجلس در کمیسیون 
اصل 90 داشت )هنوز هم کمیسیون اصل 90 پیگیر است( و در 
سازمان بازرسی کل کشور هم صورت گرفت، پرونده ای تشکیل 
شد. قریب به دو سال گذشته، به این دلیل به پرونده رسیدگی 
قضائی صورت نگرفت و این 8 نفر عضو هیات رئیسه احضار 
نشدند و صدور کیفرخواست در دادسرا صورت نگرفت که همه 
منتظر رأی نهایی CAS بودند. وی افزود: برخی از آنهایی که 
آن زمان از هیات رئیسه حمایت می کردند، صرفا به این دلیل 
بود که ما روند رسیدگی را در نهادهای داخلی به حالت تعلیق 
در بیاوریم و رأی را در CAS پیگیری کنیم تا بتوانیم در این 
پرونده برائت بگیریم. اکنون رأی نهایی صادر شده و قریب ۱7 
ماه CAS آن را ماه به ماه به تاخیر انداخت و اکنون که رأی صادر 
شده، دست نهاد قضائی ما برای رسیدگی به پرونده باز است. 

دستگاه های نظارتی در همان زمان راجع  به این پرونده ورود 
کردند، برای 8 نفر گزارش و ایراد اتهام وارد کردند و سازمان 
بازرسی گزارشی را به دادسرای تهران داد و اکنون مراحل 
رسیدگی در دادسرا با صدور رأی نهایی CAS شروع خواهد 
شد. این نماینده مجلس که با »شبکه خبر« گفت وگو می کرد، 
خاطرنشان کرد: مجلس شورای اسلامی هم در کمیسیون 
اصل 90 به عنوان مرجع رسیدگی به شکایات و حفظ حقوق 
عامه ورود می کند و با پیگیری های مجلس و بازرسی کل کشور 
از وزارت ورزش وجوانان، معاونت حقوقی وزارت ورزش وجوانان 
هم درخواست رسیدگی سریع و عاجل را بابت حفظ حقوق 
عامه از مرجع قضائی خواسته است. قاضی زاده هاشمی در 
واکنش به این مساله که مهدی تاج اعلام کرده فسادی وجود 
نداشته و آیا این مساله قابل پذیرش است، اظهارداشت: راجع 
به این پرونده چند صحبت است که یکی درباره ماهیت قرارداد 
بوده، یکی درباره انعقاد آن و یکی هم راجع به خود قرارداد. 
آقای ویلموتس یکسال ونیم تا دو سال قبل از قرارداد با تیم ملی 
ایران، از تیم ساحل عاج اخراج شده بود که از شش مسابقه چهار 
شکست داشت. چطور می شود فردی با 600 هزار یورو قرارداد 
سالانه، قراردادی دو میلیون و 230 هزار یورویی می بندد که 
برای 3 سال ونیم حدود 8 میلیون یورو می شود؟! ما 2میلیون 
و 230 هزار یورو پرداخت کردیم، 3 میلیون و 300 هزار یورو 
به اضافه پنج درصد سود تأخیر خواهیم داد و حتی رأی نهایی 
CAS درباره وکلا نیامده است و دستمزد گروه وکلا هم که دو 
گروه بودند، گروه اول سوئیسی و گروه دوم، ایرانی و اسپانیایی 
را نداده ایم. با هزینه دادرسی و جرائم، حداقل شش میلیون یورو 
باید بدهیم. جالب است که گفته اند پول را فیفا می دهد، اما فیفا 
از کدام منبع می دهد؟ فیفا از منبع پول فوتبال ایران می دهد 
که باید برای تیم ملی، باشگاه ها، فوتسال، فوتبال ساحلی، 
فوتسال زنان و... بدهیم که همه برای توسعه فوتبال ایران 
است. عضو فراکسیون ورزش مجلس درباره اینکه تاکنون ۱80 
میلیاردتومان ضرر قرارداد با مارک ویلموتس بوده که افزایش 
هم خواهد داشت و این مبلغ حقوق ماهیانه 3۱ میلیون کارگر 
است و این پول از جیب ملت ایران خواهد رفت و آقای تاج گفته 
است جای او باید کسی که ویلموتس را پیشنهاد کرده است به 
دادسرا معرفی شود، بیان داشت: منظور »تاج« وزیرورزش 
وقت است. وزارت ورزش در دولت جدید، خواهان رسیدگی به 
اقدامات وزارت ورزش در دولت سابق شده است و مجلس هم 
حمایت می کند. ما نقش مسببان، آمران و مباشران را می بینیم، 
اما ما قاعده حقوقی داریم. وقتی از این سمت افرادی آمر بودند 
و دستور دادند، افرادی مباشرت کردند و این هشت نفر عاقل و 
بالغ بودند. این نبوده است که بگویند بدون عقل و بلوغ لازم به 
این موضوع رسیدگی کردیم. اکنون هم دفاع کردند و می گویند 
ما قرارداد خوبی بستیم و هر 8 نفر پای این قرارداد می ایستیم. 


